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P R O T O K Ó Ł  Nr V / 2003 
 

obrad V sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 6 marca  2003 roku 

 
Obecnych na sesji 21 Radnych, tj. 100 %. 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 
 

Porządek obrad 
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad V sesji Rady Miejskiej 
  4. Przedstawienie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym 
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady  
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka Sportu i Rekreacji  
      w Ostrzeszowie na rok 2003  
b)  programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na terenie Miasta  

           i Gminy Ostrzeszów w 2003 roku  
10. Uchwalenie Budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2003 rok 
11. Zaopiniowanie wniosku o zmianę charakteru użytkowania gruntu z rolnego na leśny 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
13. Sprawy różne i informacje 
14. Zakończenie 
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady     
                         V sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna do obradowa-                            
                         nia i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.       
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 
                          
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad V sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił, aby                
                         sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radny Aleksander Józefiak. 
                         Radny Aleksander Józefiak wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) wybrała radnego Aleksandra                                 
                         Józefiaka Sekretarzem obrad V sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej 
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                        Radny Jan Góra  - Sekretarz obrad IV sesji Rady Miejskiej  
                        przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez  
                         odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
                         Obrady sesji opuścił radny Henryk Mackanić. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Henryk Kajser stwierdza, że jest brak informacji o wynikach  
                         działalności gospodarczej spółek komunalnych. Wnosi o składanie przez                   
                         Zarządy Spółek okresowych sprawozdań finansowych a także o przekazy- 
                         wanie rocznych planów inwestycyjno-remontowych i składanie informacji  
                         o realizacji tych  zadań.  
                         Radny Ryszard Szymański zapytuje czy w związku ze złym stanem techni- 
                         cznym nawierzchni alejek spacerowych w parku przy ul. Piastowskiej  
                         przewidywane jest ich utwardzenie w roku 2003.  
                          
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Cesław Fankidejski – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy nr 2 zapytuje  
                         czy w 2003 roku planowana jest budowa jezdni na ul. 1 Maja.  
                         Andrzej Kużaj – sołtys wsi Kuźniki zapytuje: 
                         - jakie są plany i ustalenia w sprawie budowy chodnika przy drodze  
                           nr 11 na odcinku od ul. Leśnej do wsi Kuźniki., 
                         - czy planowana jest budowa oświetlenia na ul. Jaworowej, 
                         - czy planowany jest remont lub po łożenie dywanika bitumicznego  
                            na ulicach Wierzbowej (odcinek od posesji p.B łaszczaka do końca ulicy) 
                            i Jaworowej (odcinek od ul. Wierzbowej do posesji p.Senka).    

                         Na obrady sesji przyby ł radny Jerzy Koszarny i wróci ł radny Henryk  
                         Mackanić.  
 
Do p-ktu 9-go Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka 
      Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie na rok 2003  
      Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższy projekt uchwały. 
      Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady Miejskiej. 
      Uchwała została przez Radę Miejską podjęta 20 głosami „za”, 1 wstrzy-   
      mującym”. 
      Uchwała Nr V/62/2003  stanowi załącznik do protokołu. 
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b) programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
      na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszów w 2003 roku  
      Zygmunt Kuśnierczyk – Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki     
      i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawi ł projekt  
      uchwały. 
      Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy 
      projekt uchwały. 
      Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
      Uchwała Nr V/63/2003 stanowi załącznik do protokołu.  
      

Do p-ktu 10-go Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2003 rok 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały wraz 
                           załącznikami. 
                           Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił uchwałę nr SO-9/7-PB/Ka/02 
                           składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
                           z dnia 10 grudnia 2002 roku  wyrażającą opinię o projekcie budżetu  
                           Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2003 rok. Uchwa ła stanowi załącznik  
                           do protoko łu. 
                           Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu  
                           i Przestrzegania Prawa przedstawi ł „Stanowisko Komisji Budżetu  
                           i Przestrzegania Prawa”. Stanowisko stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Radny Adam Zawada zapytuje:  
                           - w którym dziale budżetu zapisane są środki w wysokości 10.000 zł   
                              na remont parku przy Urzędzie Miasta i Gminy, 
                           - czy jest ustalona kolejność budowy dróg, na którą w projekcie budżetu    
                              przewiduje się 250.000 zł. 
                           Burmistrz wyjaśnił, że: 
                           - kolejność budowy dróg jest sprawą otwartą, 
                           - Komisja Gospodarki Komunalnej ustali plan budowy dróg.  
                           Skarbnik wyjaśnił, że środki na remont parku znajdują się w dziale  
                           gospodarka komunalna i ochrona środowiska. 
                           Burmistrz podkreślił, że uwzględnił wszystkie wnioski zgłoszone przez  
                           Komisje Rady. 
                           Rada Miejska jednog łośnie  (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                           Uchwała Nr V/64/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
                           Burmistrz podziękował  Radzie za uchwalenie budżetu miasta i gminy 
                           oraz wszystkim, którzy przyczynili się do opracowania projektu budżetu. 
 
Do p-ktu 11-go Zaopiniowanie wniosków o zmianę charakteru użytkowania gruntu 
                           z rolnego na leśny 
                           Edward Cieślak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami i Rolnictwa 
                           przedstawił wniosek Teresy i Wiesława Ślęzaków zamieszkałych  
                           w Rogaszycach 99 w sprawie zmiany charakteru użytkowania gruntu  
                           z rolnego na leśny działek oznaczonych numerami 722 i 763 skierowany  
                           przez Starostwo Powiatowe do Burmistrza Miasta i Gminy.  
                           Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowa ła 
                           wniosek Teresy i Wies ława Ślęzaków o zmianę charakteru użytkowania                   
                         gruntu z rolnego na leśny. 
 
Do p-ktu 12-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Burmistrz wyjaśnił: 
                           - w budżecie nie ma środków na remont alejek  w parku przy ul. Piastowskiej,  
                           - jezdnia na ul. 1 Maja będzie wykonana w bieżącym roku, 
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                           - budowa chodnika przy drodze nr 11 to koszt 600.000 z ł. W budżecie mamy  
                             zabezpieczone 65.000 zł. Jest to dwuletni cykl budowy, 
                           - nie ma środków na budowę ulic: Wierzbowej i Jaworowej. Dokonamy wizji 
                             wspomnianych ulic. 
                          
Do p-ktu 13-go Sprawy różne i informacje 
                           Radny Henryk Mackanić zapytuje na jakim etapie jest zamiana budynku 
                           Domu Kultury na budynek, w którym mieszczą się księgi wieczyste. 
                           Burmistrz wyjaśnił, że nie wypowiada się dopóki Wojewoda nie sprawdzi  
                           uchwały w sprawie zamiany budynków. 
 
                           Andrzej Grzyb – Poseł na Sejm RP poinformował, że: 
                           - nie ma konkretnej informacji na temat likwidacji powiatów, 
                           - Minister Janik twierdzi iż powiatów jest za dużo, 
                           - Minister Kołodko  jest likwidacją wszystkich powiatów, 
                           - połączenie powiatu ziemskiego z powiatem ziemskim może są odbyć  
                             na podstawie uchwa ł podjętych przez Rady tych powiatów, 
                           - likwidacja powiatów odbywa się na podstawie ustawy sejmowej, 
                           - Stowarzyszenie Powiatów podjęto protest  w sprawie likwidacji powiatów. 
                  
                           Zbyszko Szmaj – Radny Wielkopolskiego Sejmiku Wojewódzkiego poin- 
                           formował: 
                           - kostka na budowę chodnika przy drodze nr 11 jest już zakupiona. Nie jest  
                             wykonawca, 
                           - jest złożony wniosek na dofinansowanie 30 tys. na remontu drogi  
                             w Rogaszycach. 
 
                           Ryszard Grobelny – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Ostrzeszowskiej 
                           - wystąpienie złożone na piśmie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej: 
                           - zapoznał z pismem Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Ostrzeszowskiej Klub  
                             w Warszawie z dnia 26 lutego 2003 roku,   
                              - apelem radnego z Gminy Mikołajki Pomorskie, 
                            - oraz poinformował, że kolejna VI sesja Rady Miejskiej odbędzie się 
                              po 15 kwietnia br.  
 
Do p-ktu 14-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady V sesji  
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęcia 3 uchwały. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 800, a zakończyła o godzinie 1030. 
 
 
 

               Sekretarz  
obrad V sesji Rady Miejskiej 
 
mgr inż. Aleksander Józefiak 

 

 


